
感谢您购买本产品！错误的操作可能造成不能正常使用，甚至损坏相关
设备，我们强烈建议您在使用设备前仔细阅读本说明书，并严格遵守规
定的操作程序。 我们不承担因使用本产品而引起的任何责任，包括但不
限于对附带损失或间接损失的赔偿责任；同时，我们不承担因擅自对产
品进行修改所引起的任何责任。 我们有权在不经通知的清况下变更产
品设计、 外观、 性能及使用要求。
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Thank you for purchasing this product!
Improper operation may cause useless or even damage. We Strongly recommend you 
reading this manual carefully before using this product and strictly follow the prescribed 
operating procedures. We are not responsible for any liability reason arising from the 
misuse of this product, including but not limited to liability for direct or indirect loss or 
damage, and we do not assume any liability for unauthorized modifications for the 
product. We reserve the right to change product design, appearance, performance and 
usage requirements without prior notice to the buyer.
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Scan the QR code to 
obtain detailed 
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UART control mode
(with forward and reverse switching 

function, can control and display data, 
support VESC and FTESC)
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